
Fra: Ole harald Johansen <ole1974@icloud.com> 
Sendt: torsdag 22. mars 2018 09.18 
Til: Jon Askeland; Postmottak Radøy 
Kopi: akjordal@online.no; eirik.jordal@yahoo.com 
Emne: Fwd: SV: re: Førebels Merknad til plan for løype i senterområde på 

Manger. 
 

 

Viser til tidligare korrespondanse av 23.02.2017 

Vedlagt Mail- torer minne på at me til dd ikkje har fått tilbakemelding frå dykk, ber om 

skriftlig tilbakemelding på dette.  

 

Det at de no sender ut ein nytt rekommandert varsel til mine gamle foreldre med nok ein kort 

varsel er heilt uakseptabel framferd av dykk.  

De har heller ikkje svart far min Gunnar Jordal på hans merknad i fjor ? 

De vil me og ha svar på .  

 

Det at de ikkje svarte oss i fjor gitt at de no sender rekommandert sending stiller me oss svært 

skeptisk til 

Dette er heller ikkje i tråd med Forvaltningslova måten de har gjennomført dette på.  

 

Me forventer ei klar og tydeleg tilbakemelding 

Dette er ikkje ei bra utvikling. 

Overordna myndighet må koplet på her med tanke på verneverdig vegetasjon, dette ber eg i 

dag om utgreiing og tilbakemelding om.  

 

Mvh 

Anne Kristine Jordal 

Dalemarka 117 

5918 Frekhaug 

 

Eirik Jordal 

Austesundvegen 17 

5936 Sæbøvågen 

 

 

Fra: Ole harald Johansen <ole1974@icloud.com> 

Dato: 23. februar 2017 kl. 23.45.09 CET 

Til: Jon Askeland <jon.askeland@radoy.kommune.no> 

Kopi: Postmottak Radøy <postmottak@radoy.kommune.no>, Jarle Landås 

<Jarle.Landas@radoy.kommune.no>, Arthur Kleiveland 

<Arthur.Kleiveland@radoy.kommune.no>, Bente Kopperdal Hervik 

<bente.kopperdal.hervik@radoy.kommune.no> 

Emne: Re: SV: re: Førebels Merknad til plan for løype i senterområde på 

Manger. 

Kjære Jon @ co i Radøy Kommune 

 

Viser til tidlegare korrespondanse. 
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Far min og mor mi ( Gunnar og Elsa Jordal ) på hhv 90 og 93 år mottak i går ( 

22.02) eit rekommandert nabovarsel om anlegging av turløype som går rundt 

tre ( av totalt 4) av eigedomens grenser.  

Ikkje nok med det- fristen med merknad er satt til to veker ( frå 17.02). 

 

Korleis ivaretar de naboar på dette viset ? 

Foreldra mine er naturleg nok svært engstelige no på måten dette handterast på. 

Me vil prøve å bistå dei - men vonar de kan stå inne for tidlegare uttale der de 

tek omsyn til naboane, og går i dialog. Foreldra  mine er ikkje sterke nok 

lenger for uvarsla påkjenningar av denne karakter. 

 

- korleis ser de for dykk at de tek omsyn til naboane med denne turløypa slik 

den er varsla ?  Bed om tilbakemelding i samsvar med reguleringsplanen.  

 

Mvh 

Anne Kristine Jordal 

 

 

 

 

 

Den 7. apr. 2015 kl. 09.23 skrev Jon Askeland 

<jon.askeland@radoy.kommune.no>: 

 

God morgon, og vel overstått påske! 

 

Eg vil for ordens skuld melda tilbake at merknaden er motteken, 

og den vart lagt fram i formannskapsmøtet den 26. mars. 

Det er ikkje teke endeleg avgjerd i saka enno. 

 

Kommune er oppteken av å få til ei løysing som både gjev 

turglede, og tek omsyn til naboane. 

 

Eg rår til å kontakta Bente K Hervik, som er den som arbeider 

med løypa. 

 

Med helsing 

Jon Askeland 

Ordførar 

Radøy kommune 

Tlf 47 45 97 20 

Tlf 56 34 90 10 

WWW.radoy.kommune.no 
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-----Opprinnelig melding----- 

Fra: Postmottak Radøy  

Sendt: 26. mars 2015 08:31 

Til: Jarle Landås; Jon Askeland; Arthur Kleiveland 

Emne: VS: Førebels Merknad til plan for løype i senterområde 

på Manger. 

 

 

 

-----Opprinnelig melding----- 

Fra: Ole harald Johansen [mailto:ole1974@icloud.com]  

Sendt: 25. mars 2015 22:56 

Til: Postmottak Radøy 

Kopi: akj@framo.no 

Emne: Førebels Merknad til plan for løype i senterområde på 

Manger. 

 

 

Viser til Strilen sin omtale av framlegg til turløype i Manger 

sentrum av 25.03.2015 Dette vil bli drøfta i formannskapsmøte i 

morgon,  og bed om at denne marknaden blir teken med. 

 

Grunneigar i Grønålvegen 16, I dag Elsa og Gunnar Jordal Vil 

få denne turløypa tett inntil eigedomsgrensa, og må rekna med 

betydeleg støy, innsyn og truleg skjenerandes lys (?) frå stolpar 

langs løypa. 

 

Manger sentrum er planregulert. 

På det smalaste partiet står freda eiketrær, noko slik me ser 

detvanskeleggjer krav til løypeopplegget. 

 

Mvh 

Elsa og Gunnar Jordal. 
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